

# 卡特彼勒（中国） 融资租赁有限公司

卡特彼勒是全球最大的建筑机械、矿用设备、柴油和天然气发动机、工业用燃气轮机以及柴电机车的制造商。作为该财富 50 强企业的金融业务部门，以及中国工程机械行业内的第一家融资租赁公司，卡特彼勒（中国）融资租赁有限公司于 2004 年在北京成立，为中国客户提供融资租赁服务。

Cat（卡特）融资的使命是通过卓越的金融服务，帮助卡特彼勒及其客户获得成功。30 余年服务全球客户的经验，使 Cat 融资了解如何协同客户，帮助他们获得成功。在中国，卡特彼勒（中国）融资租赁有限公司的客户主要为个体户及中小企业，致力于让客户更为轻松的获得 Cat 设备。



卡特彼勒（中国）融资租赁有限公司  
地 址：北京市朝阳区望京街 8 号卡特  
彼勒大厦 1701 室  
邮 编：100102

**CATERPILLAR**<sup>®</sup>  
卡特彼勒

## 优势在于



| 了解 Cat 产品，并了解客户的业务需求；

| 提供一站式的便捷购物；

| 提供多样化的融资方案，具有竞争性的利率及灵活可变的还款计划；

| 提供快速的信贷审批及易于客户使用的文件；

| 为采矿业设备提供专业的融资解决方案；

| 减轻客户现有银行信贷额度压力。



# Caterpillar (China) Financial Leasing Co., Ltd.

Caterpillar (China) Financial Leasing Co., Ltd. is the financial arm of Caterpillar Inc., a Fortune 50 company and the world's largest manufacturer of construction and mining equipment, natural gas and diesel engines, industrial gas turbines and diesel-electric locomotives. We have been serving our customers in China since 2004 and are headquartered in Beijing. We are the first finance leasing company in China's construction equipment industry.

Cat Financial's mission is to help Caterpillar and its customers to succeed through financial service excellence. With over 30 years of serving our customers globally, we know how to work with customers to help them succeed. We make customers' acquisition of Cat equipment simple. Sole proprietors, small and medium enterprises are our key customers in China.



Caterpillar (China) Financial Leasing Co., Ltd.

Address: Room 1701, Caterpillar Tower, No. 8 Wangjing  
Street, Chaoyang District, Beijing, China

Postcode: 100102

**CATERPILLAR**  
卡特彼勒

We serve customers by



| Understanding Cat products and customers' business needs;

| Providing convenient one-stop shopping;

| Offering a variety of financial plans, competitive rates and flexible payment schedules;

| Providing fast credit turnaround and user-friendly documentation;

| Offer specialized equipment financing solutions for mining industries;

| Free up existing bank lines.